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Datum   
2023-09-12 
Adress 
 

Yttrande 

Diarienummer Till 
GYVF-2022-3926 Kommunstyrelsen 
  
 
Uppdrag från kommunfullmäktige om energibesparande åtgärder inom 
gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
STK-2021-542 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden föreslås besluta att lämna följande yttrande: 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har uppdragit åt alla stadens nämnder att genomföra de 
energibesparingar som, med hänsyn till sitt uppdrag, snarast kan genomföras, samt att 
redovisa sina åtgärder till kommunstyrelsen under 2023. 
 

Yttrande 
Kommunfullmäktige har uppdragit åt alla stadens nämnder att genomföra de 
energibesparingar som, med hänsyn till sitt uppdrag, snarast kan genomföras, samt att 
redovisa sina åtgärder till kommunstyrelsen under 2023. 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden redovisade följande genomförda och planerade 
åtgärder inför 2023: 

 
 Utbyte av elektronisk utrustning 

- Utbyte av elektronisk utrustning kan ha stor påverkan på energiåtgången i nämndens 
lokaler. Utbyte sker dock endast vid respektive utrustnings tekniska livslängds slut. 
Därmed går det inte att utvärdera effekten av denna åtgärd i nuläget i och med att inga 
väsentliga investeringar gjorts under 2023 avseende teknisk utrustning. 
 

 Främja miljömedvetenhet i undervisningen 
- Som nämndens kärnuppdrag är undervisningen en viktig del i nämndens arbete med 
energibesparande åtgärder. Det är dock inte möjligt att utvärdera undervisningens 
effekter på energianvändningen. 
 

 Miljömedveten lokalnyttjare 
- Nämnden har möjlighet att påverka sin energianvändning vid behovsbeskrivningar 
avseende ny- och ombyggnation av nämndens inhyrda lokaler. För att utvärdera 
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effekterna av denna åtgärd behövs dock en längre tidsperiod. 
 

 Sänkt inomhustemperatur för nämndens verksamheter 
- Kommunfullmäktige beslutade inför 2023 att innertemperaturen i stadens fastigheter 
skulle sänkas med en grad, samt att ventilationen skulle aktiveras 30 minuter senare på 
dagen och avaktiveras 30 minuter tidigare på dagen. En utvärdering av 
energianvändningen avseende uppvärmning av nämndens lokaler visar att 
korrigeringen har minskat nämndens energianvändning jämfört med tidigare år. 
Minskningen är mellan nio och 12 procent månadsvis jämfört med föregående 
fyraårsperiod (för augusti 2022 var energianvändningen ovanligt låg, däremot är 
motsvarande data för 2023 låg jämfört med 2019–2021). 
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Förvaltningsdirektör 
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[Här anger du om det finns reservationer/särskilda yttranden] 


